
Or.V.0062- 127/09

Protokół Nr 127/09
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 15 stycznia 2009 roku
w Starostwie Powiatowym w Białymstoku

Posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego III kadencji, w dniu 15 stycznia
2009  roku,  o  godz.  1030  w  Starostwie  Powiatowym  w  Białymstoku,  otworzył
Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz – Przewodniczący Zarządu.

Obecni wg listy obecności w załączeniu /zał. nr 1/. 

Proponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie do realizacji,

w brzmieniu:

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

2. Podpisanie  aneksu  do  umowy  zawartej  z  Gminą  Supraśl  w  sprawie
przebudowy drogi powiatowej Supraśl – Cieliczanka.

3. Zapoznanie  się  z  uchwałą  Rady  Miejskiej  w  Surażu   w  sprawie
przebudowy drogi na odcinku Zimnochy Święchy i Zimnochy Susły.

4. Podpisanie  umowy  z  Gminą  Suraż  w  sprawie  udzielenia  pomocy
finansowej przez gminę na dofinansowanie przebudowy drogi  na odcinku
Zimnochy Święchy -  Zimnochy Susły.

5. Udzielenie odpowiedzi  na pismo Urzędu Gminy w Turośni  Kościelnej  w
sprawie  wykonania  chodników  w  ciągu  drogi  powiatowej  we  wsiach
Iwanówka i Niecki.

6. Udzielenie odpowiedzi na pismo Wójta Gminy Zawady w sprawie wspólnej
realizacji  ciągu drogi Zawady - Rudniki oraz opracowania dokumentacji
projektowej drogi przez Targonie Krytuły.

7. Zapoznanie  sie  z  pismem Urzędu  Miejskiego  w  Wasilkowie  w  sprawie
przebudowy mostu nad rzeką Czarną we wsi Sochonie.

8. Zapoznanie  się  z  wnioskiem  Burmistrza  Czarnej  Białostockiej  o
rozpatrzenie możliwości budowy chodników w Czarnej Wsi Kościelnej.

9. Spotkanie z Burmistrzem Gmin Michałowo w sprawie prowadzenia w roku
2009 inwestycji  na  drogach  powiatowych  przebiegających  przez  teren
tych gmin.

10. Rozpatrzenie  wniosków  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  w
sprawie zmian w budżecie na 2009 r.

11. Omówienie bieżącej działalności SP ZOZ w Łapach przy udziale Dyrektora
tej placówki.

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaopiniowania  „Programu  ochrony
środowiska dla miasta i  gminy Suraż na lata 2008-2011” oraz  „Planu
gospodarki  odpadami  dla  miasta  i  gminy  Suraż  na  lata  2008-2011.”
(340/09).

13. Omówienie  planu  organizacji  Festiwalu  Kulturalno  -  Turystycznego
BUKOWISKO w Supraślu.



14. Przyjęcie  rozliczenia  dotacji  udzielonej  Uniwersytetowi  Medycznemu  w
Białymstoku na zakup aparatury medycznej.

15. Przyjęcie  rozliczenia  dotacji  udzielonej  SP  ZOZ  w  Łapach  na
dofinansowanie zakupu drzwi do pracowni RTG.

16. Podjęcie decyzji  o  umorzeniu zaległej  należności  od Wibrobetoniarni  w
Łapach.

17. Podpisanie  pełnomocnictwa  radcy  prawnemu  do  reprezentowania
interesów Powiatu przed Regionalną Izbą Obrachunkową w Białymstoku.

18. Podpisanie  pisma  oraz  rozliczenia  skierowanego  do  Prezydenta
Białegostoku  w  sprawie  pokrywania  kosztów  rehabilitacji  uczestników
WTZ w Ogrodniczkach.

19. Podpisanie informacji  o wydatkowaniu środków z dotacji celowej z Gminy
Czarna Białostocka na działalność WTZ w Czarnej Białostockiej.

20. Podpisanie  sprawozdania  z  realizacji  w  roku  2008   programu  pn.
„Program wyrównywania różnic między regionami.”

21. Podpisanie umów o warunkach funkcjonowania i współfinansowania  ze
środków PFRON kosztów działalności   Warsztatów Terapii  Zajęciowej  w
Ogrodniczkach  i  w  Czarnej  Białostockiej  wraz  z  aneksami   oraz
zatwierdzenie preliminarza.

22. Przyjęcie  sprawozdania  za  II  półrocze  2008  r.  z  dokonanych  umorzeń
należności pieniężnych należnych powiatowi, do których nie stosuje się
przepisów ustawy – Ordynacja podatkowa.

23. Zapoznanie się z rozliczeniem dotacji na organizację Ośrodka Wsparcia
dla Osób z  Zaburzeniami Psychicznymi w Łaźniach.

24. Zapoznanie się z uchwałą RIO w sprawie wyrażenia opinii o możliwości
sfinansowania deficytu budżetowego Powiatu Białostockiego  na 2009 r.

25. Zapoznanie się z uchwałą Zarządu Stowarzyszenia Gmin Górnej Narwi w
sprawie  przyjęcia  Powiatu  Białostockiego  jako  członka  wspierającego
Stowarzyszenie.

26. Zaakceptowanie  porządku  dziennego  XXVII  Sesji  Rady  Powiatu
Białostockiego.

27. Zaakceptowanie materiałów kierowanych pod obrady: 

a) projekt  uchwały  RPB  w  sprawie  zmian  Wieloletniego  Planu
Inwestycyjnego

b) projekt  uchwały  RPB  w  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie
gospodarowania  powiatowym  funduszem  ochrony  środowiska  i
gospodarki wodnej w 2009 r.

c) informacja o realizacji powiatowego funduszu ochrony środowiska i
gospodarki wodnej w 2008 r.

d) projekt uchwały RPB w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2009
r.

e) projekt uchwały RPB w sprawie  przyjęcia planu pracy Rady Powiatu
Białostockiego na 2009r.

f) projekty  uchwał  RPB  w  sprawie  przyjęcia  planów  pracy  stałych
komisji Rady Powiatu Białostockiego na 2009 r.
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28. Sprawy różne.

Ad. 1

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu Powiatu.

Członkowie Zarządu Powiatu Białostockiego,  po zapoznaniu  się  z  treścią
protokołu nr 126/08 z dnia 8 stycznia 2009 roku, przyjęli go jednogłośnie, bez
uwag.

Ad. 2

Podpisanie aneksu do umowy zawartej z Gminą Supraśl w sprawie
przebudowy drogi powiatowej Supraśl – Cieliczanka.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
projektem aneksu do umowy zawartej z Gminą Supraśl w sprawie przebudowy
drogi powiatowej Supraśl – Cieliczanka /zał. nr 2/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, przypomniał zebranym, iż Zarząd Powiatu Białostockiego zawierał z
Gminą Supraśl umowy partnerstwa dotyczące współpracy przy składaniu wniosku
do RPO WP oraz „schetynówek”. Ponieważ druga umowa obowiązuje do lutego
2010 roku, według Radcy Prawnego ww. umowa musi zostać rozwiązana za zgodą
obydwu stron, stąd przedłożony aneks.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu Białostockiego zauważyła,  iż  z
treści umowy wynika, że dofinansowanie jest na konkretne zadanie („Przebudowa
drogi powiatowej nr 1433B na odcinku Supraśl – Cieliczanka”), które to zadanie
nie  otrzymało  dotacji  z  Narodowego  Programu  Budowy  Dróg  Lokalnych.  W
związku z tym ww. umowa nie jest wiążąca. Należy o tym w piśmie poinformować
Gminę Supraśl, wskazując na to, iż ww. dofinansowanie nie zostało przyznane z
przyczyn niezależnych od Powiatu Białostockiego, ponadto Powiat Białostocki nie
przyjął wskazanej w ww. umowie pomocy finansowej od Gminy. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował
rozwiązanie  ww.  kwestii  wskazane  przez  Panią  Marię  Borodziuk  –
Skarbnik Powiatu Białostockiego. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 3

Zapoznanie  się  z  uchwałą  Rady  Miejskiej  w  Surażu   w  sprawie
przebudowy drogi na odcinku Zimnochy Święchy i Zimnochy Susły.

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław Pusz  zapoznał  Członków
Zarządu z  uchwałą  Rady  Miejskiej  w  Surażu  w  sprawie  przebudowy  drogi  na
odcinku Zimnochy Święchy – Zimnochy Susły /zał. nr 3/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, przedłożył wyjaśnienia w ww. sprawie.

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. pismem.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.  
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Ad. 4

Podpisanie  umowy z Gminą Suraż w sprawie udzielenia  pomocy
finansowej  przez  Gminę  na  dofinansowanie  przebudowy  drogi   na
odcinku Zimnochy Święchy -  Zimnochy Susły.

Pan Wiesław Pusz  –  Starosta  Powiatu Białostockiego przedstawił  projekt
umowy z  Gminą Suraż  w sprawie udzielenia  pomocy finansowej  przez  Gminę
Suraż w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez Gminę na dofinansowanie
przebudowy drogi na odcinku Zimnochy Święchy – Zimnochy Susły /zał. nr 4/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku przedłożył wyjaśnienia w ww. sprawie.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował  ww.
umowę, upoważniając do jej podpisania Pana Wiesława Pusza – Starostę
Powiatu Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego –  wicestarostę
Powiatu  Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii  Borodziuk  –
Skarbnik Powiatu Białostockiego /zał. nr 5/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 5

Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo  Urzędu  Gminy  w  Turośni
Kościelnej w sprawie wykonania chodników w ciągu drogi powiatowej we
wsiach Iwanówka i Niecki.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
propozycją odpowiedzi na pismo Urzędu Gminy w Turośni Kościelnej w sprawie
wykonania chodników w ciągu drogi powiatowej we wsiach Iwanówka i Niecki.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, przedłożył zebranym, wyjaśnienia w ww. sprawie.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
propozycję  odpowiedzi,  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 6/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 6

Udzielenie odpowiedzi na pismo Wójta Gminy Zawady w sprawie
wspólnej  realizacji  ciągu  drogi  Zawady  -  Rudniki  oraz  opracowania
dokumentacji projektowej drogi przez Targonie Krytuły.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, zapoznał zebranych z
propozycją  odpowiedzi  na  pismo  Wójta  Gminy  Zawady  w  sprawie  wspólnej
realizacji  ciągu  drogi  Zawady  –  Rudniki  oraz  opracowania  dokumentacji
projektowej przejścia przez m. Targonie Krytuły /zał. nr 7/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, przedłożył wyjaśnienia w ww. kwestii. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
odpowiedź, upoważniając do jej podpisania Pana Adama Kamińskiego –
Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 8/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
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Dróg w Białymstoku.

Ad. 7

Zapoznanie  sie  z  pismem  Urzędu  Miejskiego  w  Wasilkowie  w
sprawie przebudowy mostu nad rzeką Czarną we wsi Sochonie.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił zebranym
pismo Urzędu Miejskiego w Wasilkowie w sprawie przebudowy mostu nad rzeką
Czarną we wsi Sochonie /zał. nr 9/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, poinformował o szczegółach ww. sprawy.

Zarząd Powiatu Białostockiego, zapoznał się z ww. pismem.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 8

Zapoznanie  się  z  wnioskiem  Burmistrza  Czarnej  Białostockiej  o
rozpatrzenie możliwości budowy chodników w Czarnej Wsi Kościelnej.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta  Powiatu Białostockiego,  odczytał  Członkom
Zarządu  wniosek  Burmistrza  Czarnej  Białostockiej  o  rozpatrzenie  możliwości
budowy chodników w Czarnej Wsi Kościelnej /zał. nr 10/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku poinformował, iż według kosztorysu koszt ww. chodników to około
150 000 złotych, zaś Gmina w swoim budżecie zabezpiecza kwotę 50 000 złotych,
co nie stanowi 50% kosztów inwestycji. 

Zarząd Powiatu Białostockiego po zapoznaniu się z ww. pismem i
kosztorysem, zwrócił się z wnioskiem do Powiatowego Zarządu Dróg w
Białymstoku  o  przeanalizowanie  ww.  pisma  oraz  przygotowanie
propozycji  odpowiedzi,  informującej  o tym, że koszty inwestycji  będą
wynosiły  150 000  złotych  oraz  z  zapytaniem  czy  Gmina  jest  wstanie
zabezpieczyć  w  swoim  budżecie  kwotę  75 000  złotych  na  ww.
inwestycje.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 9

Spotkanie z Burmistrzem Gmin Michałowo w sprawie prowadzenia
w roku 2009 inwestycji na drogach powiatowych przebiegających przez
teren tych gmin.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz,  zapoznał  Członków
Zarządu z pismami Rady Miejskiej Gminy Michałowo oraz Powiatowego Zarządu
Dróg  w  Białymstoku  skierowanym  do  Burmistrza  Michałowa  w  sprawie
współfinansowania  drogi  powiatowej  nr  1440B  na  odcinku  od  miejscowości
Topolany do Michałowa w latach 2009 - 2011 /zał. nr 11 - 12/. Starosta Powiatu
Białostockiego,  przywitał  przybyłego  na  posiedzenia  Pana  Marka  Nazarko  –
Burmistrza  Michałowa  i  poprosił  o  przedstawienie  punktu  widzenia  Gminy  na
temat inwestycji na drogach powiatowych.

Pan Marek Nazarko – Burmistrz Michałowa, podziękował za zaproszenie na
obrady Zarządu Powiatu Białostockiego. Powiedział, iż wciąż należy rozważać, tak
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jak  było  to  już  wcześniej  ustalone  remont  nawierzchni  na  odcinku  drogi
powiatowej  od  Topolan  w  kierunku  Michałowa.  Jeśli  Sejmik  Województwa
zadecyduje o lokalizacji lotniska w Topolanach to wykona remont drogi na odcinku
od Białegostoku do Topolan. „Poruszając się w kwocie, o której wspomniał Pan
Starosta  czyli  kwocie  1 850 000  złotych  z  budżetu  Gminy,  można  już  coś
wymyśleć i coś rozsądnego w tym temacie postanowić. Na naszym spotkaniu z
Panem Dyrektorem i Panem Starostą ten temat już poruszyliśmy. (…) Możemy w
tej kategorii, na którą Powiatowy Zarządu Dróg ma opracowaną dokumentację
wykonać nawierzchnię na odcinku od Michałowa do Topolan, ale to jest tylko 6
kilometrów. To byłoby w tej droższej wersji, ale nie wiem czy na tym odcinku jest
to zasadne i należy wchodzić w takie wysokie koszty. Propozycja uboższej wersji
czyli jak to pan Dyrektor określił, to byłby standard KR1 bądź KR2 i pójście w
kierunku  Topolan  do  Gródka.  Połączylibyśmy  wtedy  drogi  wojewódzkie  aż  do
drogi  krajowej  na  Bobrowniki.  W  sumie  jest  to  14,5  kilometra  drogi.  14,5
kilometra drogi razy 600 000, bo z tego co Pan Dyrektor Jędrzejewski przekazał
to  koszt  wykonania  kilometra  drogi  w  tej  kategorii  tyle  właśnie  szacunkowo
wynosi, jest to 8 700 000 złotych. Licząc 3 700 000 z budżetu Gminy Michałowo i
Powiatu  Białostockiego,  dodając  3 000 000  ze  „schetynówek”  i  1 100 000  z
Gródka.  Rozmawiałem z Wójtem Gródka,  i  on te 1 100 000 złotych deklaruje.
Razem te kwoty dają nam 7 800 000 złotych. Brakuje wciąż 900 000 złotych. (…)
Gmina Michałowo może dołożyć połowę do tych brakujących 900 000 złotych.
2 300  000  Gmina  Michałowo  wyłoży  na  tą  drogę.  (…)  Dodatkowo  Gmina
Michałowo zmieni dokumentacje techniczną.” 

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  zapytał  kto  prowadziłby  ww.  zadanie  (zmiana  dokumentacji
technicznej).

Pan Adam Kamiński  -  Wicestarosta  Powiatu Białostockiego,  zauważył,  iż
wniosek przedstawiony przez Pana Marka Nazarko, ma duże szanse na zdobycie
dofinansowania z narodowego Programu Budowy Dróg Lokalnych.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  zaproponował  by
kwestię  tego,  kto  zajmie  się  opracowaniem  zmian  dotyczących  dokumentacji
technicznej ustalono w czasie późniejszym. Jednocześnie dodał, iż Zarząd Powiatu
Białostockiego rozważy wcześniejsze rozpoczęcie opracowania ww. dokumentacji
za środki zabezpieczone w budżecie Powiatu Białostockiego.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, zaproponowała by
wstrzymać  się  z  podjęciem  jakichkolwiek  decyzji  odnośnie  opracowania
dokumentacji  technicznej  do czasu,  podjęcia odpowiednich uchwał przez Radę
Miejską w Michałowie. 

Zarząd Powiatu Białostockiego postanowił przekazać ww. sprawę
pod  obrady  Komisji  Infrastruktury  Technicznej  w  celu  wydania  opinii
dotyczącej ww. inwestycji.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 10 

Rozpatrzenie wniosków Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku
w sprawie zmian w budżecie na 2009 r.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  poinformował
zebranych o wnioskach Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku w
sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2009 rok /zał. nr 13 - 14/.
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Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, wyjaśnił, iż zmiany te dotyczą zastąpienia pozycji 3 planu inwestycji
na  2009  rok  „Przebudowa  drogi  powiatowej  nr  1433B  na  odcinku  Supraśl  –
Cieliczanka (Gmina Supraśl)” nowymi inwestycjami oraz zwiększenia pozycji 14
planu inwestycji na 2009 rok „Przebudowa drogi powiatowej Zawady – Targonie
Wity – Targonie Krytuły w miejscowości  Targonie Wity”. Wynika to z udzielenia
przez Gminę Zawady dofinansowania ww. zadania w wysokości 250 000 złotych. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wnioski  kierując  je  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego w celu ujęcia ich w najbliższym projekcie uchwały Rady
Powiatu Białostockiego w  sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2009
rok.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 11

Omówienie  bieżącej  działalności  SP  ZOZ w Łapach przy  udziale
Dyrektora tej placówki.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przywitał przybyłego
na posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego Pana Janusza Krzysztofa Rainko –
Dyrektora  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  w  Łapach  i
poprosił o omówienie sytuacji jednostki.

Pan Janusz Krzysztof Rainko – Dyrektor SP ZOZ w Łapach, poinformował
Członków  Zarządu  iż  rok  2008  zakończy  się  wynikiem finansowym  1 016 000
złotych.  Pierwotny wynik finansowy zakładał zysk w wysokości  36 400 złotych.
„Plan finansowy, którego projekt dziś przedstawię na 2009 rok, również zakłada
niewielki  na  plus  wynik  finansowy,  ale  to  wypływa z  ostrożności  /zał.  nr  15/.
Oddziały  praktycznie  wykonały  plan  usług medycznych  w 2008 roku.  Ogólnie
nadwykonań jest na 135 000 złotych, niewykonań na 45 000 złotych. Dostrzegam
pewne kłopoty oddziałów w związku z niedostateczną obsadą kadrową.” Dyrektor
SP  ZOZ  w Łapach,  poinformował  o  zapisach  w  umowie  z  Wojewódzką  Stacją
Pogotowia Ratunkowego na dowóz pacjentów i rozpisaniu nowego konkursu na
ww. zadanie. Jego rozstrzygnięcie przyniosło około 75 000 złotych oszczędności w
skali  roku.  „Jeśli  chodzi  o  placówkę  w  Białymstoku  wygląda  to  nieźle.
Zeszłoroczny ujemny wynik jej działalności, jest spowodowany głownie brakiem
rentgena.  W tej  chwili  zawierane są  nowe umowy z  dawnymi  kontrahentami,
którzy korzystali, a którzy na czas niefunkcjonowania przenieśli się gdzie indziej.”
Jeśli chodzi o sprzęt Pan Janusz Krzysztof Rainko poinformował, iż warto by było
rozważyć  zakup  artroskopu  (koszt  takiego  zakupu  to  nie  więcej  niż  200 000
złotych),  by uniknąć problemów z funkcjonowaniem bloku operacyjnego należy
zakupić aparat do znieczulania (koszt to około 150 000 złotych) oraz lampy (koszt
zestawu lamp to około 30 000 złotych).  Istnieje także potrzeba zakupu dwóch
kardiomonitorów  (koszt  dwóch  to  około  14 000  złotych).  Dyrektor  SP  ZOZ  w
Łapach, poinformował Członków Zarządu o rozmowach z Burmistrzem Łap w celu
finansowego  wsparcia  szpitala.  Omówił  plan  inwestycyjny  Samodzielnego
Publicznego Zakładu Opieki  Zdrowotnej  na  rok  2009 oraz  uaktualnienie  Planu
Finansowego SP ZOZ w Łapach na 2008 rok /zał. nr 15 – 16/. Wyjaśnił, iż ww.
dokumenty zostaną przedłożone na najbliższym posiedzeniu Radzie Społecznej
przy SP ZOZ w Łapach, w celu akceptacji.  

Pan  Ireneusz  Ordziejewski  –  Członek  Zarządu  Powiatu  Białostockiego,
zaproponował, by na ww. zakupy sprzętu przedłożyć wniosek w celu otrzymania
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dotacji ze środków zewnętrznych oraz by wpisać to do planu inwestycyjnego SP
ZOZ w Łapach.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, zauważyła iż plan
finansowy SP ZOZ w Łapach jest wywarzony.

Pan Janusz Krzysztof  Rainko – Dyrektor SP ZOZ w Łapach,  zwrócił  się z
prośbą  do  Zarządu  Powiatu  Białostockiego,  o  podpisanie  umowy  pomiędzy
Zarządem Powiatu Białostockiego,  a  SP  ZOZ w Łapach,  odnośnie  przekazania
dotacji  w wysokości  około  29 000 złotych  na zakup w formie leasingu karetki
pogotowia dla placówki.  

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  przyjął  informację  na  temat
bieżącej  działalności  SP ZOZ w Łapach,  jednocześnie  Zarząd Powiatu
Białostockiego,  upoważnił  Pana  Wiesława  Pusza  –  Starostę  Powiatu
Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę – Powiatu
Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik
Powiatu Białostockiego, do podpisania ww. umowy.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 12

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zaopiniowania  „Programu  ochrony
środowiska dla miasta i gminy Suraż na lata 2008-2011” oraz  „Planu
gospodarki  odpadami  dla  miasta  i  gminy  Suraż  na  lata  2008-2011.”
(340/09).

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, przybliżył Członkom
Zarządu Powiatu projekt uchwały w sprawie zaopiniowania „Programu ochrony
środowiska dla miasta i gminy Suraż na lata 2008 – 2011” oraz projektu „Planu
gospodarki odpadami dla miasta i gminy Suraż na lata 2008 – 2011” /zał. nr 17/.

Pani  Monika  Ratyńska  –  Naczelnik  Wydziału  Rolnictwa  i  Środowiska,
przedłożyła wyjaśnienia w ww. sprawie.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
340/09 z dnia 15 stycznia 2009 roku w sprawie zaopiniowania projektu
„programu ochrony środowiska dla miasta i gminy Suraż na lata 2008 –
2011” oraz projektu „planu gospodarki  odpadami dla  miasta i  gminy
Suraż na lata 2008 – 2011” /zał. nr 18/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Rolnictwa  i
Środowiska.

Ad. 13

Omówienie planu organizacji Festiwalu Kulturalno - Turystycznego
BUKOWISKO w Supraślu.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, poprosił Panią Monikę
Ratyńską – Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Środowiska, Pana Tomasza Szeweluka
–  Samodzielne  Stanowisko  ds.  Promocji,  Współpracy  z  Zagranicą  i
Przedsiębiorczości o przedstawienie szczegółów ww. sprawy.

Pan Tomasz Szeweluk – Samodzielne Stanowisko ds. Promocji, Współpracy
z Zagranicą i Przedsiębiorczości poinformował o terminie składania wniosków do
programu  współpracy  transgranicznej  Polska  –  Litwa  oraz  o  pomyśle  na
zgłoszenie  projektu  do  ww.  programu.  Głównym  celem  tego  projektu  byłoby
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zwiększanie oferty usług turystycznych na terenie Powiatu Białostockiego oraz
potencjalnego  partnera  na  Litwie.  Byłoby  to  realizowane  przez  promowanie
wspólnych produktów turystycznych oraz opracowanie szlaku kuchni regionalnej
oraz wydanie broszury bądź informatora na ten temat. Można też przygotować
informację  na  temat  szlaków  turystycznych:  rowerowych,  kajakowych  bądź
konnych.  Scharakteryzował  plan festiwalu  oraz  podejmowane działania  w celu
jego realizacji /zał. nr 19/.

Pani  Monika  Ratyńska  –  Naczelnik  Wydziału  Rolnictwa  i  Środowiska,
powiedziała,  iż  ww.  impreza  byłaby kontynuacją  BUKOWISKA  realizowanego w
ubiegłym roku.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  zaproponował  by
koordynatorem  ww.  projektu  ustanowić  Panią  Monikę  Ratyńską  –  Naczelnika
Wydziału Rolnictwa i Środowiska.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie wyraził zgodę na ustanowienie
Pani  Moniki  Ratyńskiej  –  Naczelnika  Wydziału  Rolnictwa  i  Środowiska
koordynatorem ww. projektu.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego zwrócił się z wnioskiem
do  osób  pracujących  nad  ww.  projektem  o  bieżące  informowanie  Zarządu  o
postępach prac.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował
możliwość  złożenia  wniosku  o  ubieganie  się  o  środki  zewnętrzne  na
organizowanie  Festiwalu  Kulturalno  –  Turystycznego  BUKOWISKO  w
Supraślu.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Rolnictwa  i
Środowiska  oraz  Samodzielnemu  Stanowisku  ds.  Promocji,  Współpracy  z
Zagranicą i Przedsiębiorczości.  

Ad. 14

Przyjęcie  rozliczenia  dotacji  udzielonej  Uniwersytetowi
Medycznemu w Białymstoku na zakup aparatury medycznej.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
rozliczeniem dotacji  udzielonej  Uniwersytetowi  Medycznemu w Białymstoku na
zakup aparatury medycznej /zał. nr 20/.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego, przedłożyła wyjaśnienia w ww. sprawie.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  przyjął  ww.
rozliczenie.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 15

Przyjęcie  rozliczenia  dotacji  udzielonej  SP  ZOZ  w  Łapach  na
dofinansowanie zakupu drzwi do pracowni RTG.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
rozliczeniem dotacji udzielonej SP ZOZ w Łapach na dofinansowanie zakupu drzwi
do pracowni RTG /zał. nr 21/.
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Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Wewnętrznych  i
Zarządzania Kryzysowego, wyjaśniła, szczegóły ww. sprawy.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował  ww.
rozliczenie.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 16

Podjęcie  decyzji  o  umorzeniu  zaległej  należności  od
Wibrobetoniarni w Łapach.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta Powiatu Białostockiego,  odczytał  zebranym
pismo Pani Danuty Bojczuk – Dyrektora Zespołu Szkół Mechanicznych w Łapach,
odnośnie umorzenia zaległej należności wobec „Wiprobetoniarni” w Łapach /zał.
nr 22/.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego, przedłożyła wyjaśnienia w ww. sprawie. 

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, zgłosiła uwagi do
ww. sprawy.

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. problematyką i
skierował  sprawę  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego w celu dokonania analizy. 

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Wydziału Budżetu i Finansów
oraz Wydziałowi Spraw Społecznych i zarządzania Kryzysowego.

Ad. 17

Podpisanie pełnomocnictwa radcy prawnemu do reprezentowania
interesów Powiatu przed Regionalną Izbą Obrachunkową w Białymstoku.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu z pełnomocnictwem dla radcy prawnego do reprezentowania interesów
Powiatu przed Regionalną Izbą Obrachunkową w Białymstoku /zał. nr 23/.

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego – Pani
Maria Marciszewska, wyjaśniła iż chodzi tu o kwestę reprezentowania interesów
Powiatu  Białostockiego  na  posiedzeniu  kolegium  RIO  w  przedmiocie  oceny
legalności  uchwały  nr  XXVI/251/08  w  sprawie  ustalenia  stawki  dotacji
przedmiotowej dla gospodarstwa pomocniczego. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  upoważnił  do
podpisania  ww.  pełnomocnictwa  Pana  Wiesława  Pusza  –  Starostę
Powiatu Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę
Powiatu Białostockiego /zał. nr 24/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 18

Podpisanie  pisma  oraz  rozliczenia  skierowanego  do  Prezydenta
Białegostoku w sprawie pokrywania kosztów rehabilitacji  uczestników
WTZ w Ogrodniczkach.
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Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił zebranym
projekt  pisma  oraz  rozliczenia  skierowanego  do  Prezydenta  Białegostoku  w
sprawie pokrywania kosztów rehabilitacji uczestników WTZ w Ogrodniczkach /zał.
nr 25 - 26/.

Wyjaśnienia  dotyczące  powyższej  kwestii,  przedłożyła  zebranym  Pani
Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w
Białymstoku.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
rozliczenie  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana  Wiesława  Pusza  –
Starostę  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana  Adama  Kamińskiego  –
Wicestarostę  Powiatu  Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii
Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego  /zał. nr 27/. Do podpisania
pisma przewodniego w ww. sprawie, upoważniono Pana Wiesława Pusza
– Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 28/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 19

Podpisanie informacji  o wydatkowaniu środków z dotacji celowej z
Gminy Czarna Białostocka na działalność WTZ w Czarnej Białostockiej.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
projektami informacji o wydatkowaniu środków z dotacji celowej z Gminy Czarna
Białostocka na działalność WTZ w Czarnej Białostockiej /zał. nr 29 - 30/.

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Białymstoku, przedłożyła wyjaśnienia w ww. kwestii.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
informację,  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Wiesława  Pusza  –
Starostę  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana  Adama  Kamińskiego  –
Wicestarostę  Powiatu  Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii
Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego  /zał. nr 31/. Do podpisania
pisma przewodniego w ww. sprawie upoważniono Pana Wiesława Pusza
– Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 32/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 20

Podpisanie sprawozdania z realizacji w roku 2008  programu pn.
„Program wyrównywania różnic między regionami.”

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
sprawozdanie  z  realizacji  w roku 2008 programu pn.  „Program wyrównywania
różnic między regionami” /zał. nr 33 - 34/.

Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w  Białymstoku  –  Pani
Elżbieta Anna Turczewska, przedstawiła zebranym szczegóły ww. sprawy.

Zarząd Powiatu  Białostockiego  zaakceptował  ww.  sprawozdanie,
upoważniając  do  jego  podpisania  Pana  Wiesława  Pusza  –  Starostę
Powiatu Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę
Powiatu  Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii  Borodziuk  –
Skarbnik  Powiatu  Białostockiego  /zał.  nr  35/.  Do  podpisania  pisma
[przewodniego  w  ww.  sprawie  upoważniono  Pana  Wiesława  Pusza  –
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Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 36/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 21

Podpisanie  umów  o  warunkach  funkcjonowania  i
współfinansowania  ze środków PFRON kosztów działalności Warsztatów
Terapii  Zajęciowej  w  Ogrodniczkach  i  w  Czarnej  Białostockiej  wraz  z
aneksami  oraz zatwierdzenie preliminarza.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz,  zapoznał  Członków
Zarządu  z  projektami  umów  i  aneksów  oraz  pism  przewodnich  o  warunkach
funkcjonowania  i  współfinansowania  ze  środków  PFRON  kosztów  działalności
Warsztatów terapii Zajęciowej w Ogrodniczkach i w Czarnej Białostockiej /zał. nr
37 - 42/.

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Białymstoku, przedłożyła wyjaśnienia w ww. sprawie.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
projekty  umów  i  aneksów,  upoważniając  do  ich  podpisania  Pana
Wiesława  Pusza  –  Starostę  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana  Adama
Kamińskiego  –  Wicestarostę  Powiatu  Białostockiego,  przy
kontrasygnacie Pani Marii Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego
/zał.  nr  43  –  46/.  Do  podpisania  pism  przewodnich  w  ww.  sprawie
upoważniono Pana Wiesława Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego
/zał. nr 47 – 48/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 22

Przyjęcie  sprawozdania  za  II  półrocze  2008  r.  z  dokonanych
umorzeń należności  pieniężnych należnych powiatowi,  do  których nie
stosuje się przepisów ustawy – Ordynacja podatkowa.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych ze
sprawozdaniem  za  II  półrocze  2008  roku  z  dokonanych  umorzeń  należności
pieniężnych należnych powiatowi, do których nie stosuje się przepisów ustawy –
Ordynacja Podatkowa /zał. nr 49/.

Dyrektor  Powiatowego  Centrum pomocy  Rodzinie  w  Białymstoku  –  Pani
Elżbieta Anna Turczewska, przedłożyła wyjaśnienia w ww. sprawie. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  przyjął  ww.
sprawozdanie.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

 
Ad. 23

Zapoznanie  się  z  rozliczeniem  dotacji  na  organizację  Ośrodka
Wsparcia dla Osób z  Zaburzeniami Psychicznymi w Łaźniach.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz przedstawił Członkom
Zarządu  rozliczenie  dotacji  na  organizację  Ośrodka  Wsparcia  dla  Osób  z
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Zaburzeniami Psychicznymi w Łaźniach /zał. nr 50/.  

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Białymstoku,  poinformowała iż konieczny jest zwrot do Podlaskiego
Urzędu Wojewódzkiego dotacji  w wysokości  2 221,75 złotych,  gdyż nie zostały
one wydane zgodnie z przeznaczeniem. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  przyjął  ww.
rozliczenie i zaakceptował stanowisko Pani Elżbiety Anny Turczewskiej –
Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Białymstoku oraz
wystosowanie pisma do Dyrektora Ośrodka w ww. sprawie.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 24

Zapoznanie  się  z  uchwałą  RIO  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o
możliwości sfinansowania deficytu budżetowego Powiatu Białostockiego
na 2009 r.

Pan Wiesław Pusz  –  Starosta  Powiatu Białostockiego odczytał  zebranym
uchwałę  RIO  w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  możliwości  sfinansowania  deficytu
budżetowego Powiatu Białostockiego na 2009 rok /zał. nr 51/. 

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  przedłożyła
wyjaśnienia w ww. kwestii.

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. uchwałą

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 25

Zapoznanie  się  z  uchwałą  Zarządu Stowarzyszenia  Gmin  Górnej
Narwi  w  sprawie  przyjęcia  Powiatu  Białostockiego  jako  członka
wspierającego Stowarzyszenie.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
uchwałą Zarządu Stowarzyszenia Gmin Górnej Narwi w sprawie przyjęcia Powiatu
Białostockiego jako członka wspierającego Stowarzyszenie /zał. nr 52/. 

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. uchwałą.

Ad. 26

Zaakceptowanie  porządku  dziennego  XXVII  Sesji  Rady  Powiatu
Białostockiego.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
proponowanym  porządkiem  obrad  XXVII  Sesji  Rady  Powiatu  Białostockiego  III
Kadencji, zaplanowanej na dzień 29 stycznia 2009 roku /zał. nr 53/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował
projekt  ww.  porządku  dziennego  XXVII  Sesji  Rady  Powiatu
Białostockiego III Kadencji.

Ad. 27
Akceptacja materiałów kierowanych pod obrady:
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a) projekt uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie zmiany
Wieloletniego  Planu  Inwestycyjnego  Powiatu  Białostockiego  na  lata
2008 – 2015 w zakresie Transport i Łączność,

Pan Wiesław Pusz  – Starosta Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu  z  projektem  uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2008 – 2015 w zakresie Transport i
Łączność /zał. nr 54/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, omówił szczegółowo zmiany w załączniku do ww. uchwały.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  przy  jednym  głośnie
„wstrzymującym  się”  zaakceptował  projekt  uchwały  Rady  Powiatu
Białostockiego  w sprawie  zmiany Wieloletniego  Planu Inwestycyjnego
Powiatu Białostockiego na lata 2008 – 2015 w zakresie pozycji Transport
i Łączność, kierując go pod obrady Komisji Infrastruktury Technicznej w
celu  zaopiniowania  oraz  pod  obrady  XXVII  Sesji  Rady  Powiatu
Białostockiego, w celu podjęcia.

b)  projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie
gospodarowania  powiatowym  funduszem  ochrony  środowiska  i
gospodarki wodnej na 2009 rok,

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz,  odczytał  zebranym
projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  gospodarowania
powiatowym funduszem ochrony środowiska i  gospodarki  wodnej  na 2009 rok
/zał. nr 55/.

Naczelnik  Wydziału  Rolnictwa  i  Środowiska  –  Pani  Monika  Ratyńska,
wyjaśniła  iż  najprawdopodobniej  w  pierwszej  połowie  2009  roku  nie  zostanie
uruchomione  składowisko  odpadów  w  Hryniewiczach,  w  związku  z  tym  nie
wpłynie do Powiatowego Funduszu kwota zaplanowana z tego tytułu. Przychody
się zmniejsza o 45 000 złotych. W roku ubiegłym było planowane 10 000 złotych
na aktualizację powiatowego planu gospodarki odpadami, pod koniec 2008 roku
zmieniły  się  przepisy,  lecz  Wydział  już  nie  zdążył  wprowadzić  tych  zmian,  w
związku z czym ponownie wprowadza się do planu wydatków. 

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie zaakceptował projekt
uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  gospodarowania
powiatowym  funduszem  ochrony  środowiska  i  gospodarki  wodnej  na
2009  rok,  kierując  go  pod  obrady  Komisji  Budżetu  i  Finansów  oraz
Komisji Rolnictwa i Środowiska oraz Turystyki i Rozwoju Powiatu w celu
zaopiniowania oraz pod obrady XXVII Sesji Rady Powiatu Białostockiego
w celu uchwalenia.

c) informacja na temat realizacji powiatowego funduszu ochrony
środowiska i gospodarki wodnej w 2008 roku,

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił Członkom
Zarządu  Informację  na  temat  realizacji  powiatowego  funduszu  ochrony
środowiska i gospodarki wodnej /zał. nr 56/.

Naczelnik  Wydziału  Rolnictwa  i  Środowiska  –  Pani  Monika  Ratyńska,
poinformowała, iż w ww. informacji wykazane są kwoty wydane na poszczególne
zadania. Niewydane zostało 50 000 złotych na wymianę stolarki okiennej w Domu
Pomocy Społecznej w Choroszczy. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował
Informację  na  temat  realizacji  powiatowego  funduszu  ochrony
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środowiska i gospodarki wodnej w 2008 roku, kierując ją pod obrady
XXVII Sesji rady Powiatu Białostockiego, celem przyjęcia.

d) projekt uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie zmian
w budżecie Powiatu Białostockiego na rok 2009, 

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
projektem uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie zmian  w budżecie
Powiatu Białostockiego na rok 2009 /zał. nr 57/.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, wyjaśniła, iż w ww.
projekcie  są  uwzględnione  wszystkie  wnioski  zaakceptowane  przez  Zarząd
Powiatu Białostockiego.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie zaakceptował projekt
uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  zmian  w  budżecie
Powiatu  Białostockiego  na  2009  rok,  kierując  go  pod  obrady  Komisji
Budżetu  i  Finansów  oraz  Komisji  Infrastruktury  Technicznej  celem
zaopiniowania oraz pod obrady XXVII sesji Rady Powiatu Białostockiego
w celu podjęcia.

e)  projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie
przyjęcia Planu Pracy Rady Powiatu Białostockiego na 2009 rok,

Starosta  Powiatu Białostockiego –  Pan Wiesław Pusz,  odczytał  Członkom
Zarządu projekt uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie przyjęcia Planu
Pracy Rady Powiatu Białostockiego na 2009 rok /zał. nr 58/.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie zaakceptował projekt
uchwały rady Powiatu Białostockiego w sprawie przyjęcia Planu Pracy
Rady  Powiatu  Białostockiego  na  2009  rok,  kierując  go  pod  obrady
wszystkich  Komisji  Stałych  Rady  Powiatu  Białostockiego  celem
zaopiniowania oraz pod obrady XXVII sesji Rady Powiatu Białostockiego
celem uchwalenia.

f) projekty uchwał w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji
Stałych Rady Powiatu Białostockiego Rady Powiatu Białostockiego.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił zebranym
projekty  uchwał  w  sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  Komisji  Stałych  Rady
Powiatu Białostockiego Rady Powiatu Białostockiego /zał. nr 60 - 65/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował
projekty uchwał w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych
Rady  Powiatu  Białostockiego,  kierując  je  pod  obrady  merytorycznych
Komisji  w  celu  ich  zaopiniowania  oraz  pod  obrady  XXVII  sesji  Rady
Powiatu Białostockiego celem uchwalenia.

Ad. 28
Sprawy różne.

W sprawach różnych Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego,
zwrócił  się  z  prośbą  o  upoważnienie  dwóch  Członków  Zarządu do  podpisania
umowy  z  firmą  EKAR  na  przygotowania  projektów  Powiatu  Białostockiego  do
ubiegania  się  o  środki  pomocowe  ze  Szwajcarsko  –  Polskiego  Programu
Współpracy /zał. Nr 66/. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  upoważnił  do
podpisania  ww.  umowy  Pana  Wiesława  Pusza  –  Starostę  Powiatu
Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu
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Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik
Powiatu Białostockiego.  

Więcej  spraw różnych  nie  zgłoszono,  wobec czego posiedzenie  Zarządu
Powiatu Białostockiego w dniu 15 stycznia 2009 roku dobiegło końca o godzinie
1732. 

Protokołowała 
Ewa Jakiel

Podpisali
Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego
Ireneusz Ordziejewski – Członek Zarządu
Jarosław Wądołowski – Członek Zarządu
Barbara Grabowska – Członek Zarządu
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